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Aika  16.7.2024 klo 20.00 
Paikka  Meet 
Läsnä Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja)  
Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja, ei äänestysoikeutta)  
Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta) 
Saara Mattero (SM, jalostusvaliokunta) 
Liina Kuusela (NN, nuorisovaliokunta)   
Ninni Kullberg (NK, urheiluvaliokunta)  
Patricia Vikström (PV, jäsen) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen)  
Martta Uusitalo (MU, varajäsen) 
Pia Ralli (PiR, SIHY:n HUJO-edustaja SRL:ssä , ei äänestysoikeutta) 
 

Poissa Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta) 
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri, ei äänestysoikeutta) 
Dan Björklöf (SRL:n hallituksen jäsen, askellajiratsastuksen lajivastaava liitossa, ei äänestysoikeutta) 

 
 

ASIAT 

1. Kokouksen avaus  
• SU avasi kokouksen klo 20.04. 

2. Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 
• Kokous on laillinen ja päätösvaltainen. 

3. Esityslistan hyväksyminen 
• Esityslista hyväksyttiin. 

4. Edellisten kokousten 6/2024 ja 7/2024 pöytäkirjojen hyväksyminen. 
• VA tekee FB-ryhmässä mainitut korjaukset, joten pöytäkirjat voidaan hyväksyä. 

5. Talousasiat (MK) 
• Tilin saldo 49 723,13 e 
• SM-kisojen laskutus vielä käynnissä. 
• Laskujen hyväksyjien pyydetään olemaan valppaina, jotta laskut tulee maksettua ajallaan.  

6. Urheiluvaliokunta (NK) 
• Maajoukkue 

• Sopimuksiin on lisätty SIHy:n Code of conductin noudattaminen sekä SRL:n  Reilu Peli -
sääntöjen noudattaminen. 

• Jos em. periaatteita ei noudata, SIHY voi purkaa sopimuksen ja ratsastajan tulee maksaa 
takaisin maajoukkueeseen liittyvät tukirahat. 

• SRL:n 11 000 e maajoukkueelle tuki riittää, mistä SU on infonnut SRL:a. 
• GK-sääntökoulutus – tilanne (TT). 

• suunnittelu jatkuu syksyllä. 
• Passiajanoton laitteiden osien uusiminen, tehtiinkö? 

• Saara Suutarla on hankkinut kaapelin ja liittimet. 
• Eläinkuljetuslupa SIHY:lle 

• Maajoukkuejohtajat selvittävät asiaa. 
• Monilla kuljettajilla on jo lupa, ei ehkä tarvetta SIHY:lle. 

• Lisenssikurssit 



    
Suomen Islanninhevosyhdistys ry 

Johtokunnan kokous 
 8/2024 muistio 

 
• Vain yhdelle paikalliskerholle ei voida antaa tukea. Voisiko SIHY hakea tukea yhteisesti siten, 

että tuki voitaisiin jakaa kerhojen kesken? 
• Hestneisti on hakenut tukea ESRA:lta toimihenkilökoulutusta varten. Hakemuksen tulisi 

kuitenkin olla SIHY:n nimissä. Hestneisti pyytää SIHY:ltä puoltavaa lausuntoa. NK kysyy voiko 
Hestneisti ry:n hakemuksen jakaa johtokunnalle, jotta saadaan kokonaiskäsitys hakemuksen 
sisällöstä.  

• TT: kisatuki on eri asia kuin koulutustuki.  
• Miten paljon koulutustukea ESRA:lta voi vuoden aikana hakea? 

7. SM-kisat 11.-14.7.2024 - tilanne (PV&KA) 
• On syytä olla tarkkana, mitä Ypäjä laskuttaa SIHY:ltä. 
• Kilpailut sujuivat hyvin! 
• Palautekysely tulossa. 
• Tapahtumakartta jatkossa nettisivuille, koska opasteiden puuttumisesta paikan päällä tuli palautetta. 
• Syökö Haven yleisön? 
• WAU-efekti kadoksissa? 
• Palkintojen jakoon saatava juhlallisuutta. 
• Urheiluvaliokunta käsittelee mitkä ryhmäluokat ovat ensi vuonna SM-kisoissa ja mitkä 

Askellajimestaruuskisoissa. 
• PV: kerätään kaikki palautteet ja tehdään niistä kooste. Sen jälkeen kehityssuunnitelma ensi vuotta varten. 

8. Jalostusvaliokunta (SM) 
• Jalostusnäyttely 29.-30.6.2024 

• Jalostusnäyttely sujui erittäin hyvin. 
• Yhteensä 39 arvosteltavaa hevosta. 
• Palkinnot: parhaiden hevosten palkinnot puuttuivat. Hippos on aikaisemmin hoitanut palkinnot. 

Infokatkos? Voidaanko hyödyntää SM-kisojen ylijäämäpalkintoja? Johtokunnan mielestä OK. 
• Katri Kolun yksi mittausväline ei toimi. Se jää jumiin. Voiko korjata? Vai pitääkö uusia?  
• Näytteilleasettajien varusteet on oltava kunnossa sekä näytettävän hevosen on käyttäydyttävä 

hyvin. 
• UV haluaisi lähettää yhdelle näytteilleasettajalle huomautuksen potentiaalisen 

vaaratilanteen aiheuttamisesta. 
• Sääntöjä on noudatettava.  
• Kun sääntöjä ei noudateta, pitäisi olla sanktiot. 
• Nuorten hevosten kanssa on tärkeää pitää huolta siitä, että esittelijällä on asialliset 

varusteet. 
• SM tekee huomautuksen, jonka kuitenkin luetuttaa vielä johtokunnalla. 

• Live-maitovarsanäyttelyn sijaan toteutetaan virtuaalinen maitovarsanäyttely. 
9. Koulutusvaliokunta (JTR) 

• ei käsiteltäviä asioita. 
10. PR-valiokunta (KA) 

• Satulansovituswebinaari toteutuu.  
• Ihottumahevosen hoitowebinaari myös suunnitteilla. Koitetaan saada vielä tälle kaudelle webinaari. 
• Teltta-asia ei ole edennyt. SM-kisoissa kuitenkin vahvistui, että mikäli SIHY:lle hankitaan omat teltat, on 

niiden oltava tukevia. 
• SIHY:n toinen uutiskirje DL 2.8.2024. VA laittaa pohjan Driveen ja infoaa asiasta johtokunnan ryhmässä 

29.7.2024. 
• NK tekee pääkirjoituksen 
• Pohja löytyy johtokunnan Drivestä.  
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11. Nuorisovaliokunta (LK) 

• Leiri ei tänä vuonna toteutunut. 
• FEIF Youth Camp käynnissä Sveitsissä. Pokaali toimitettu. 
• Yound leaders -tapahtuma lokakuussa Tukholmassa. 

12. Hevosen hyvinvointi -työryhmä (SE&SM) 
• ei uutta 

13. Yhteistyöjärjestöt 
• SRL – ks. kohta 6. UV. 
• FEIF 
• ESRA  

• Hestneistin tukiavustus. Ks. kohta 6. UV. 
• NIHC 

14. Muualla päätetyt asiat 
• Johtokunnan FB-ryhmässä hyväksyttiin 11.7.2024 maajoukkuejohtajien PM-kisoihin liittyvät kulut PiR:n 

ehdotuksen mukaisesti.  
• Maajoukkueen rahallinen tuki ks. FB-ryhmä. 

15. Muut asiat 
• Varaston siirron tilanne (KA), ei uutta. 

16. Ankis stall (Ankin talli) täyttää 20-vuotta 4.8.2024, TN on saanut kutsun ja menee paikanpäälle.  
17. Seuraava kokous 

• SIHY johtokunta 9/2024 20.8.2024 Meet klo 20.00 
18. Kokouksen päättäminen 

• SU päätti kokouksen klo 21.58. 

 

 

 

 

 

 


